
PROTOKÓŁ NR XXII/08

XX Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Celestynów

odbytej w dniu 25 czerwca 2008 r.

w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli:

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                        -  wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy                                                                       - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                                                             - Olga Osiak - Targowska
4. Skarbnik Gminy                                                                 - Elżbieta Jaskulska
5. po. Dyrektora Urzędu Gminy                                             - Przemysław Zaboklicki
6. Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury iSportu                     - Izabela Marlena Hadaś
7. Inne osoby zaproszone

Przewodniczący Rady Gminy – Bogdan Wójcik – dokonał otwarcia sesji, powitał radnych
oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że na sali znajduje się quorum niezbędne do
podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.
Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji.

                                          Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
2. Interpelacje i zapytania Radnych.
3. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii   zaszeregowania 
oraz zaakceptowania wartości jednego punktu stanowiącego podstawę określania 
miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych  w 
Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Celestynowie,

2) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Celestynów,
3) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Celestynowie za 2007 r.
4) nadania nazwy ulicy,

      5)  nieodpłatnego nabycia działki pod drogę położoną w miejscowości Glina.
6)  nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 
nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie w liniach rozgraniczających 
ulicy Kościuszki,
7)   zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Celestynowie.
8)   zbycia lokali w budynku położonym w Celestynowie przy ul. Wrzosowej 44A,
9)  zbycia zabudowanej nieruchomości położonej w Ostrowie Nr 21,
10) dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 1)
11)  dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 2)

4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
5. Sprawozdanie wójta  z działalności w okresie między sesjami.
6.Sprawozdanie wójta ze stanu realizacji inwestycji gminnych.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad.



Radny Piotr Rosłoniec wnioskował w imieniu Komisji Finansów o zdjęcie z porządku obrad 
pkt  3,  ppkt  2:  ustalenia  miesięcznego  wynagrodzenia  za  pracę  dla  Wójta  Gminy 
Celestynów.  Nie ma jeszcze podjętej  uchwały w sprawie udzielenia bądz nieudzielenia 
Wójtowi  absolutorium,  która  w  znaczący  sposób  może  wpłynąć  na  ustalenie  Wójtowi 
wynagrodzenia.

Pani Skarbnik powiedziała, że Rozporządzenie Rady Ministrów dotyczące wynagrodzenia 
Wójta wchodzi w życie z dniem ogłoszenia, to znaczy 29 kwietnia br. Wynagrodzenie w 
miesiącu kwietniu  już  powinno być  płacone w nowych  stawkach.  Można je  wyrównać 
jedynie do trzech miesięcy wstecz. Jest to akt wyższego rzędu. 

Wniosek został przyjęty 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Radny Piotr Rosłoniec wnioskował w imieniu Komisji Finansów o wprowadzenie w pkt 4 
zamiast:,,Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania”  pkt  pt:,,Stanowisko  Rady 
Gminy w sprawie braku współpracy Wójta Stefana Traczyka z Radą Gminy Celestynów”.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu w sprawie 
nadania  nazwy  ulicy.  Komisja  proponuje  kompleksowo  nadać  nazwy  wszystkim 
nienazwanym ulicom w tej  miejscowości. Ponadto ten projekt nie był  opiniowany przez 
Radę Sołecką wsi Pogorzel.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu w sprawie
 zbycia lokali  w budynku położonym w Celestynowie przy ul.  Wrzosowej  44A. Komisja 
Ładu i  Środowiska  chciałaby,  aby  w tej  sprawie  wypowiedziała  się  Komisja  Oświaty  i 
Kultury. Istnieją watpliwości prawne czy można sprzedać mieszkania nauczycielom, którzy 
jeszcze nie są na emeryturze.

Wniosek został przyjęty 11 głosami za, przy 1  wstrzymującym.

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu w sprawie 
zbycia  zabudowanej  nieruchomości  położonej  w  Ostrowie  Nr  21.  Komisja  Ładu  i 
Środowiska chciałaby,  aby w tej  sprawie wypowiedziała się Komisja Oświaty i  Kultury. 
Istnieją watpliwości prawne czy można sprzedać mieszkania nauczycielom, którzy jeszcze 
nie są na emeryturze.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radna  Agata  Stefanowska  wnioskowała  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  w  pkt.5 
Stanowisko  w  sprawie  nienależytego  wykonywania  obowiązków  przez  Wójta  Stefana 
Traczyka.

Wniosek został przyjęty 10 głosami za, przy 2 wstrzymujących.

Radna  Agata  Stefanowska  wnioskowała  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  w  pkt.6 
:,,Dyskusja nad problemem rekrutacji w Przedszkolu Samorządowym w Celestynowie”.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.



Wójt Stefan Traczyk wnioskował o wprowadzenie w pkt.3 , ppkt. 12 projektu uchwały Nr 3 
w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na rok 2008.

Wniosek został przyjęty 9 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Wójt Stefan Traczyk wnioskował o wprowadzenie w pkt.3 , ppkt. 13 projektu uchwały Nr 4 
w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na rok 2008. Zmiany dotyczą 
rozpoczęcia  budowy  sieci  kanalizacyjnej  we  wsi  Dąbrówka  i  rozbudowy  sieci 
kanalizacyjnej we wsi Glina.

Radna  Anna  Rosłaniec  zapytała,  czy  w  tym  projekcie  uchwały  jest  uwzględniona 
kanalizacja w Starej Wsi.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że tak.

Radny Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja  zajmowała  się  tym  zagadnieniem.  Klub 
Radnych  ,,Tu  jest  mój  Dom”  zgłosił  poprawkę  do  projektu  uchwały  Nr  2  w  sprawie 
dokonania zmian w budżecie na 2008 rok. Natomiast pojawił się oddzielny projekt Nr 4 
uwzględniający tą poprawkę.

Wniosek został odrzucony 6 głosami za, przy 1 przeciwnym i 5 wstrzymujących.

                                             Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
2. Interpelacje i zapytania Radnych.
3. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1. ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii   zaszeregowania 
oraz zaakceptowania wartości jednego punktu stanowiącego podstawę określania 
miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych  w 
Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Celestynowie,

2. zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Celestynowie z a2007 rok.

3. nieodpłatnego nabycia działki pod drogę położoną w miejscowości Glina.
4. nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 

nieruchomości gruntowej położonej w Celestynowie w liniach rozgraniczających 
ulicy Kościuszki,

5.  zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Celestynowie.
6. dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 1)
7. dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 2)
8. dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 3)

4. Stanowisko Rady Gminy w sprawie braku współpracy Wójta Stefana Traczyka z Radą 
Gminy Celestynów.
5. Stanowisko w sprawie nienależytego wykonywania obowiązków przez Wójta Stefana 
Traczyka.
6.  Dyskusja nad problemem rekrutacji w Przedszkolu Samorządowym w Celestynowie.
7.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8.   Sprawozdanie wójta  z działalności w okresie między sesjami.
9.  Sprawozdanie wójta ze stanu realizacji inwestycji gminnych.
10. Sprawy różne.
11.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
12. Zamknięcie obrad.



Porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2.
Interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje Radnego Macieja Nowickiego:
1. W dniu 5 czerwca wykonując mandat Radnego Gminy Celestynów, jako członek 

Komisji  Rewizyjnej  zamierzałem obserwować procedurę kontroli,  która miała być 
przeprowadzona na zlecenie Wójta w przedszkolu Samorządowym w Celestynowie. 
Niestety  nie  dane  mi  było  wykonać  tą  społeczną  pracę,  gdyż  pracownik  Wójta 
Naczelnik  Wydziału  Oświaty  Kultury i  Sportu,  upoważniony do  przeprowadzenia 
kontroli,  kwestionował  moje  prawo  udziału  w  charakterze  obserwatora.  Pragnę 
zauważyć, że Gmina Celestynów uzyskała tytuł przejrzystej gminy o czym informuje 
zawieszony Certyfikat w Biurze Obsługi Mieszkańców. To zobowiązuje Urzędników 
Gminnych  do  polityki  otwartości.  Wobec  mojej  stanowczej  postawy  chęci 
pozostania na kontroli Urzędnicy zrezygnowali z przeprowadzenia jej odczas mojej 
obecności. Proszę o podanie przyczyny takiego zachowania jak również podstawę 
prawną  zakazującą  członkom  Komisji  Rewizyjnej  udziału  w  tym  konkretnym 
zadaniu kontrolnym.

2. Ile  pełnych  miesięcy  od  momentu  objęcia  stanowiska  przepracował  Naczelnik 
Wydziału  Oświaty  Kultury  i  Sportu.  Według  moich  obserwacji  ani  jednego. 
Oczywiście  nie  jest  to  sytuacja  niezgodna  z  prawem,  ale  według  mnie 
zastanawiająca, szczególnie analizując okresy absencji w pracy, często zbiegające 
się z waznymi wydarzeniami, problemami w Oświacie. 

3. Czy  Wójt  ma  świadomość  odpowiedzialności  za  podpisywane  przez  siebie 
dokumenty  i  fakt,  że  niektóre  z  nich  zawierają  nieuzasadnione  lub  od  kilku  lat 
nieaktualne  podstawy  prawne.  Jeśli  procedura  przygotowywania  i  podpisywania 
pism polega na tym, że właściwy pracownik je przygotowuje, a Pan mając do niego 
pełne  zaufanie  tylko  je  parafuje  to  czy  wyciągnął  Pan  konsekwencje,  czy  też 
zamierza  je  wyciągnąć  wobec  tych  osób,  za  popełnione  błędy  mające  dość 
znaczące skutki dla naszej gminy i ich mieszkanców.

4. W nawiązaniu do informacji  na stronie internetowej  Urzędu Gminy Celestynów z 
dnia  23  stycznia  br.  dotyczącej  oprogramowania  biurowego  w  Urzędzie  można 
przeczytać  między  innymi:,,100%  komputerów  w  Celestynowskim  magistracie 
pracuje  na  darmowym  oprogramowaniu.  Zamiast  drogiego  programu  Microsoft 
Office  zastosowano  zaspakajający  potrzeby  Urzędników  Open  Office. 
Oszczędności na ponad 30 urzędowych komputerach szacuje się na kwotę ponad 
42  tysiące.  Szukam  możliwości  ograniczenia  wydatków  bieżących  a  w  tym  na 
oprogramowanie biurowe a Open Office jest darmowy i spełnia nasze oczekiwania -
przekonuje Wójt Gminy Celestynów.  Jak najbardziej  popieram takie posunięcia i 
uważam, że inicjatywa jest jaknajbardziej słuszna i zasadna, pod warunkiem, że 
jest  prawidłowo  wdrożona,  bo  nie  wszystko  jest  w  tej  kwestii  jawne  i 
przejrzyste.Proszę  o  wyjaśnienie  dlaczego  przymierzając  się  do  zmiany 
oprogramowania w Urzędzie w miesiącu listopadzie i  grudniu 2007 roku, faktura 
zaksięgowana 31 grudnia dokonano jednak kolejnych zakupów pakietu Microsoft 
Office. Zakup tego oprogramowania w końcówce roku jest wyrzuceniem pieniędzy 
gminnych, skoro w następnych miesiącach zostało ono zastąpione innym pakietem.
Pan wybaczy, ale dla mnie wygląda to tak, że najpierw wydał Pan środki na zbedne 
oprogramowanie a następnie wykazuje Pan troskę o finanse Gminy i informuje o 
zaoszczędzeniu 42 tys. 

5. w  odpowiedzi  na  moje  pytanie  dotyczące  okresu  w  jakim  Pan  Przemysław 
Zaboklicki pełnił funkcję Dyrektora Urzędu gminy Celestynów napisał Pan, że Pan 



Zaboklicki  od  pierwszego  lutego  pełni  obowiązki  Dyrektora  Urzędu  i  nie  został 
zdegradowany jak rzekomo twierdziłem z funkcji Dyrektora. W tej sytuacji proszę o 
wyjaśnienie na jakiej podstawie na dokumencie z 25 lutego br. figuruje podpis z 
pieczęcią: ,,Dyrektor Urzędu Mgr. Przemysław Zaboklicki”.

6. Czy jest Pan obecnie członkiem Partii Poilitycznej, jakiej i od kiedy. Czy rezygnacja 
p.o.  Urzędu Gminy Celestynów z dalszego świadczenia pracy na  rzecz Urzędu 
Gminy Celestynów miała między innymi podłoże polityczne.

7. Czy prawdą jest, że powiadomił Pan organy ścigania o realnym zagrożeniu swojego 
zdrowia a nawet życia ze strony mieszkańca lub grupy mieszkańców naszej Gminy.

Interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej:

1. W związku z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Mazowieckiego Pana Jacka 
Kozłowskiego z dnia 16 czerwca 2008 roku o nieważności Zarządzeń Nr 13 i Nr 25 
wydanych przez Pana, zwracam się o natychmiastowe przedstawienie Rodzicom i 
Radnym  propozycji  rozwiązania  problemu  rekrutacji  do  przedszkola 
samorządowego  w  Celestynowie,  które  jest  wynikiem  Pana  działań  podjętych 
niezgodnie z prawem.

1. Jakie konsekwencje służbowe wyciągnie Pan wobec Pani Wicewójt Olgi Osiak –
Targowskiej  oraz  Pani  Naczelnik  Marleny  Izabeli  Hadaś  czyli  osób 
współodpowiedzialnych  za  zaistaniałą  sytuację  tj.  brak  rozstrzygniętej  rekrutacji 
oraz brak decyzji o przeniesieniu zerówek ze szkoły do przedszkola.

2. Z jakiego powodu Wójt oraz jego zastępca nie chcieli  współpracować z Komisją 
Oświaty  w  sprawie  przeniesienia  zerówek  oraz  procesu  rekrutacji.  Komisja 
zwracała uwagę już rok temu na wątpliwości prawne, które potwierdził Wojewoda 
Mazowiecki.

3. Czy  ma  Pan  zamiar  w  przyszłości  wsłuchiwać  się  w  głos  wieloletniej, 
doświadczonej Dyrektor przedszkola Pani Ilony Zawady Kurdej, która od samego 
początku wielokrotnie zwracała uwagę, że działania podjęte przez Pana nie mają 
podstawy prawnej.

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:

1. Czy w bieżącym roku odbył się konkurs na stanowisko Dyrektora w Szkole 
Podstawowej w Regucie.

2. Kto od pierwszego marca 2008 do dnia dzisiejszego jest Dyrektorem Szkoły 
Podstawowej w Regucie. Na jakiej podstawie. Proszę o kopię dokumentu 
powołującego na to stanowisko.

3. Jeżeli nie ma Dyrektora proszę podać kto zarządza Szkołą Podstawową w Regucie 
i na jakiej podstawie. Proszę o kopię dokumentu powołującego tą osobę.

Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego:

1. W  związku  z  licznymi  zapytaniami  mieszkańców  Celestynowa  w  sprawie 
wybudowania  końcówek  sieci  kanalizacji  sanitarnej  wraz  z  przykanalikami 
niewykonanych  w 2006 i  2007 roku w trakcie  realizacji  inwestycji  podstawowej, 
dotyczy to ulic Prusa, Wesoła, Sucharskiego kieruję do Pana zapytanie kiedy i w 
jakim  terminie  zostaną  wykonane  te  roboty  i  posesje  zostaną  przyłączone  do 
kanalizacji. Podkreślenia wymaga fakt, że w zeszłym roku na posiedzeniach Komisji 
Finansów z udziałem zainteresowanych mieszkańców deklarował Pan rozwiązanie 
problemu w bieżącym roku. Zaznaczyć należy także, że w tegorocznym budżecie 
zabezpieczone zostały środki finansowe na kontynuiację zadania X w kwocie 850 



000 zł jako środki własne.
2. W  związku  z  planowanym  przeniesieniem  klasy  ''0”  z  przedszkola  do  Szkoły 

Podstawowej w Celestynowie oraz ogromnym zainteresowaniem i zaniepokojeniem 
rodziców dzieci proszę o przedstawienie informacji o stanie prac z tym związanych.

3. W maju  br.  roku  rozpoczął  Pan  budowę  skate  parku  w  Celestynowie.  Obecnie 
prace  na  tym  obiekcie  zostały  wyhamowane.  Praktycznie  nic  się  nie  dzieje. 
Dlaczego jest  taka sytuacja.  Co dalej  w tym zakresie  będzie robione.  Proszę o 
przedstawienie informacji o zakresie rzeczowym i finnasowym tej inwestycji. Przez 
jaką  firmę  i  za  jaką  cenę  jest  wykonywany  obiekt.  Proszę  o  wskazanie  działu, 
rozdziału i paragrafu w budżecie. Z jakich środków realizowane jest to zadanie.

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka :

1. Czy  zgodnie  z  wolą  Rady,  która  przeznaczyła  w  budżecie  pieniądze  na 
dofinansowanie do patroli policyjnych została zawarta umowa z policją. Jeżeli nie to 
kiedy te patrole będą funkcjonować na terenie naszej Gminy.

2. Czy zgodnie z wolą Rady, która przeznaczyła w budżecie pieniądze na segregację 
odpadów  to  zadanie  jest  wykonywane.  Miały  być  kontenery  ustawione  od 
pierwszego czerwca.

Interpelacje Radnego Roberta Wicika :

1. Sprawa dotyczy drogi krajowej S 17 a wszczególności węzła w miejscowości Jatne. 
Na Komisjach 17 i 27 maja była ta sprawa poruszona. Komisja wnioskowała, że 
jeśli Wójt będzie pozytywnie opiniował wniosek z obwodnicą i węzłem to, żeby w 
porozumieniu  z  Powiatem  został  wyznaczony  nowy  ślad  drogi  powiatowej.  Co 
zostało w tej kwestii zrobione.

2. Została podjęta uchwała wyznaczająca kierunki  działania Wójta w sprawie drogi 
Glina – Dyzin. Jakie działania zostały podjęte.

Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:

1. Prośba do Wójta o przedstawienie harmonogramu wykonania inwestycji pod nazwą 
budowa boiska i bieżni w Szkole Podstawowej w Starej Wsi.

Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:

1. Dlaczego Wójt  zaskarżył  do RIO złożoną przez Radnych  poprawkę  do budżetu 
polegającą na zabezpieczeniu  środków na legalizację  cmentarza w Zabieżkach. 
Formalnie  nie  jest  to  cmentarz  parafialny.  Dnia  5  czerwca  zapytałem  w  formie 
pisemnej  czy  planuje  Pan  w  tegorocznym  budżecie  zmianę  polegającą  na 
rozwiązaniu tego  pilnego  dla  społeczności  Zabieżek  problemu.  Otrzymałem 
odpowiedz  wymijającą.  Pytałem  o  to  Panią   sołtys  Zabieżek,  której  pierwotnie 
obiecał Pan znalezienie potrzebnych środków a później diametralnie zmienił zdanie. 
Czy, kiedy i jak zamierza Pan rozwiązać problem cmentarza.

Ad.pkt 3 ppkt. 1
Rozpatrzenie  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii   zaszeregowania oraz zaakceptowania 
wartości jednego punktu stanowiącego podstawę określania miesięcznych stawek 
wynagrodzenia  zasadniczego  pracowników  zatrudnionych   w  Gminnym  Ośrodku 
Pomocy Społecznej w Celestynowie.



Radna Zofia  Zakrzewska  poinformowała,  że  Komisja  Zdrowia  jednogłośnie  pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt uchwały Rady Gminy. Uchwała ta nie wnosi do budżetu Gminy 
żadnych dodatkowych zmian, nie wymaga dodatkowych środków.

Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 
zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości  jednego punktu stanowiącego podstawę 
określania  miesięcznych  stawek  wynagrodzenia  zasadniczego  pracowników 
zatrudnionych  w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Celestynowie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 3.ppkt 2.
Rozpatrzenie  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenie  sprawozdania 
finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w 
Celestynowie za 2007 rok.

Dyrektor  Lech  Krasieńko  poinformował,  że  ustawa  o  rachunkowości  w  art.  53  ust.1 
określa,  iż  roczne  sprawozdanie  finansowe  podlega  zatwierdzeniu  przez  organ 
zatwierdzający, nie później niż 6 miesięcy od dnia bilansowego. Bilans za rok ubiegły był 
mniej więcej zbliżóny do poprzedniego. Zysk netto w kwocie  45 239,00 zł jest znacznie 
wyższy od ubiegłorocznego.

Pan Przemysław Zaboklicki zgłosił autopoprawkę do projektu w pkt, w paragrafie 1. Punkt 
3  brzmiałby następująco:,,informacji  dodatkowych  składających się  z  wprowadzenia do 
sprawozdania  finansowego  za  2007  rok  oraz  dodatkowych  informacji  i  objaśnień  do 
sprawozdania finansowego za 2007 rok.”

Radna Zofia  Zakrzewska  poinformowała,  że  Komisja  Zdrowia  jednogłośnie  pozytywnie 
zaopiniowała  ten  projekt  uchwały.  Zysk  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej w Celestynowie za 2007 rok został przekazany na karetkę.

Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Celestynowie za 2007 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 3.ppkt 3.
Rozpatrzenie  oraz podjęcie uchwały w sprawie  nieodpłatnego nabycia działki pod 
drogę położoną w miejscowości Glina.

Wójt poinformował, że grupa mieszkańców miejscowości Glina zwróciła się do Urzędu z 
taką propozycją.

Pan Piotr  Gach poinformował,  że  w dniu  24  kwietnia  2008 roku do Urzędu Gminy w 
Celestynowie  wpłynął  wniosek  właścicieli  przyległych  nieruchomości  do  działki 
ewidencyjnej  353/4  w  sprawie  przyjęcia  przez  Gminę  działki,  która  służy  jako  droga 
dojazdowa  do  nieruchomości.  Nieruchomość  zostanie  przekazana  na  rzecz  Gminy 
nieodpłatnie. 

Radny Tadeusz Floriańczyk poinformował, że Komisja Ładu i Środowiska wnioskwała o 



pozytywne zaopiniowanie tej uchwały. 

Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie nieodpłatnego nabycia działki pod drogę położoną w miejscowości Glina.

Uchwała została podjęta 11 głosami za, przy 1 przeciwnym.

Ad. pkt 3.ppkt 4.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie  nabycia do zasobu nieruchomości 
Gminy  Celestynów  prawa  własności  nieruchomości  gruntowej  położonej  w 
Celestynowie w liniach rozgraniczających ulicy Kościuszki.

Pan Piotr Gach poinformował, że ta sprawa trwa od 2004 roku. Właściciele składali od 
2004  roku  do  władz  Gminy  podania  w  sprawie  nieodpłatnego  nabycia  do  zasobu 
nieruchomości  Gminy  Celestynów  części  nieruchomości  znajdującej  się  za  ich 
ogrodzeniem, która została zaliczona do kategorii dróg Gminnych. Przyjęcie tej uchwały 
pozwoli  Gminie  na  powiększenie  szerokości  ulicy  i  ureguluje  stan  prawny  tej  drogi. 
Podjęcie uchwały będzie podstawą do sporządzenia umowy cywilnoprawnej w formie aktu 
notarialnego.

Przewodniczący Komisji  Finansów Piotr  Rosłoniec poinformował,  że Komisja Finansów 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt.

Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie  nabycia  do  zasobu  nieruchomości  Gminy  Celestynów  prawa  własności 
nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Celestynowie  w  liniach  rozgraniczających  ulicy 
Kościuszki.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 3.ppkt 5.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości gruntowych 
położonych w Celestynowie.

Pan Piotr Gach poinformował, że projekt dotyczy czterech nieruchomości znajdujących się 
w Celestynowie. Działki ewidencyjne 975/4, 975/5, 975/6 i 975/7 z obrębu Celestynów, o 
powierzchni  987  m2 położone  są  w  Celestynowie  przy  ulicy  Szkolnej  i  Orzeszkowej  i 
stanowią własność Gminy Celestynów. Prawnie uregulowane są w Księdze Wieczystej o 
Nr   WA1O/00038003/2  prowadzonej  przez  IV  Wydział  Ksiąg  Wieczystych  Sądu 
Rejonowego w Otwocku. Zbycie działek zostało przewidziane w budżecie Gminy na rok 
2008.

Pan mecenas poinformował, że ta uchwała ściśle się wiąże z wykonaniem budżetu. Środki 
uzyskane  z  tych  nieruchomości  zostały  przeznaczone  na  wykonanie  inwestycji 
przewidzianych w budżecie. 

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Radni miesiąc temu 
podjęli uchwałę o zakazie sprzedaży tych działek. Pan Wójt sprzedał już trzy działki na 
początku  roku  za  kwotę  około  650  tys.  zł.  Połowe  środków  już  uzyskał.  Komisja 
negatywnie zaopiniowała ten projekt.



Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Celestynowie.

Uchwała została odrzucona 10 głosami przeciw, przy 1 wstrzymującym.

Ad. pkt 3.ppkt 6.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie na rok 
2008 (projekt Nr 1).

Pani  Skarbnik  Elżbieta  Jaskulska  poinformowała,  że  projekt  Nr  1  dotyczący  zmian  w 
budżecie został przygotowany w porozumieniu z Regionalną Izbą Obrachunkową. Są w 
nim  zawarte  przeniesienia  między  Działami  w  zakresie  wydatków.  Projekt  porządkuje 
budżet Gminy.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  poinformował,  że  Komisja  złożyła  kilka  pytań  i 
wniosków do stosownego projektu. Komisja bez uwzględnienia tych wniosków negatywnie 
zaopiniowała tą uchwałę. Zapytał  Panią Skarbnik czy wniosek o zdjęcie kwoty 1300 zł 
został uwzględniony.

Pani Skarbnik Elżbieta Jaskulska powiedziała, że wniosek dotyczący kwoty 1300 zł został 
utrzymany. Przeczytała wniosek Rady Sołeckiej wsi Lasek.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  nikt  z  Radnych  nie 
kwestionował  zasadności  tego  przesunięcia.  Radni  mają  zastrzeżenia  co  do  prawnej 
możliwości tego przesunięcia. Wieś Lasek nie jest Sołectwem. Jedynym dysponętem tych 
środków jest Sołectwo Celestynów. Może je przenieść za pomocą uchwały Sołectwa, bądz 
do pewnego procenta Pani Sołtys może nimi dysponować.Wydaje się, że taka kwota nie 
stanowiłaby żadnego problemu. Zwrócił  się o wyjaśnienie czy ten projekt jest skutkiem 
wadliwych Zarządzeń Wójta.

Wójt powiedział, że jeśli Radni życzą sobie zdjąć 1300 zł, to poprosi o chwile przerwy i 
Pani Skarbnik skoryguje to. 

Pani  Sołtys  Celestynowa  Izabella  Filipowicz  -  Żaroń  powiedziała,  że  napisała 
zapotrzebowanie na środki ( zakup i montarz ławki i śmietnika) 1300 zł i poprosiła, żeby 
1300 zł zostało uchwalone na następnym posiedzeniu Sesji.

Przewodniczacy Rady Bogdan Wójcik ogłosił chwile przerwy.

Wójt powiedział, że zgadza się autopoprawką na zdjęcie kwoty 1300 zł dla dobra całej 
uchwały.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał kto dysponuje dotacją dla instytucji Kultury zapisaną w 
Dziale 921 Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego.

Wójt powiedział, że jest to w ramach budżetu Gminy Celestynów.

Pan Marcin Gawrylik powiedział, że środkami na cele Kulturalne dysponuje GOK. Pani 
Dyrektor sporządza plan wydatków i nimi zarządza. Pan Wójt może zlecić jej wykonywanie 
dodatkowych zadań.

Radny Piotr Rosłoniec zapytał na jakim stanowisku pracuje Marcin Gawrylik.



Pan  Marcin  Gawrylik  powiedział,  że  pracuje  na  stanowisku  Referenta  do  spraw 
organizacyjno – administracyjnych w Wydziale Organizacyjno – Administracyjnym.

Radna Agata Stefanowska powiedziała, że w Rozdziale 801, paragraf 10 jest zwiększenie 
wydatków o kwotę 617 zł z przeznaczeniem na wypłatę nagrody dla Dyrektora Szkoły. 
Zapytała dla jakiego Dyrektora i czy takie przesunięcie jest zgodne z prawem. 

Pani  Joanna  Więsik  Księgowa  ZOSZ  poinformowała,  że  jest  to  kwota,  która  dotyczy 
nagrody dla  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w Celestynowie.  Zgodnie z  uchwałą  Rady 
Gminy Wójt ma 20% funduszu nagród do swojej  dyspozycji.  Pozostałe przesunięcia w 
Dziale  Oświaty  głównie  związane są z  podwyższeniem wynagrodzeń dla  pracowników 
niepedagogicznych, które Radni przyznali 15 marca.

Radna  Agata  Stefanowska  zapytała  na  jaką  kwotę  opiewać  będą  podwyższki  dla 
nauczycieli niepedagogicznych.

Pani Joanna Więsik Księgowa ZOSZ poinformowała, że nie wie w tej chwili jaka to jest 
ogólna kwota.

Radny  Witold  Kwiatkowski  powiedział,  że  najpierw  Pan  Wójt  przekazuje  nagrodę  dla 
Dyrektora a miesiąc pózniej występuje do Radnych o przesunięcie środków.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  powiedział,  że  w  uzasadnieniu  jest  napisane 
zwiększenie wydatków naprzedszkole w Starej Wsi o 34 810 zł z uwagi na utworzenie 
dodatkowego oddziału przedszkolnego. Kiedy Oddział został utworzony.Dlaczego az tak 
duża zmiana.

Pani  Wicewójt  Olga  Osiak  -Targowska  powiedziała,  że  dodatkowy  oddział  został 
utworzony w ciągu trwania roku budżetowego w lutym albo marcu, po pozytywnej decyzji 
Powiatowej Straży Pożarnej. Chcemy, żeby dodatkowa trzecia grupa osób funkcjonowała 
również od września do grudnia.

Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie  dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 1).

Uchwała została podjęta 10 głosami za, przy 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym.

Ad. pkt 3.ppkt 7.
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie na rok 
2008 (projekt Nr 2).

Pani  Skarbnik  Elżbieta  Jaskulska  powiedziała,  że  projekt  dotyka  zmian  w  deficycie. 
Zwiększa deficyt o 8 500 zł. Dotyczy również zmian w dotacjach.

Radny Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  Komisja  Finansów pozytywnie  zaakceptowała 
poprawkę Klubu Radnych ,,Tu jest mój Dom” do projektu Nr 2. Projekt wraz z poprawką 
został pozytywnie zaopiniowany. 

Radny Robert Wicik zgłosił poprawkę do projektu o następującej treści:,, W paragrafie 1 
Części A zwiększa się dochody bieżące o kwotę 160 000 zł.
Dział 756 Dochody  od osób prawnych, fizycznych i od innych jednostek nie posiadających 
osobowości  prawnej  160  000  zł.,  rozdział  75616  Wpływy  z  podatku  rolnego,  podatku 



leśnego,  podatku  od  spadku  i  darowizn,  podatku  od  czynności  cywilnoprawnej  oraz 
podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych 160 000 zł.
Paragraf 0310 Podatek od nieruchomości 60 000 zł.
Paragraf 0500 Podatek od czynności cywilnoprawnych 100 000 zł.
Część B zwiększa się wydatki majątkowe w kwocie 160 000 zł.
Dział 010 Rolnictwo i Łowiectwo 160 000 zł, rozdział 01010 infrastruktura wodociągowa i 
sanitarna  wsi 160 000 zł, paragraf 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 
160 000 zł.
Paragrafy 8 i 9 otrzymują numerację 10 i 11.
Dodaje się paragraf 8 w brzmieniu:
Dokonuje się zmian w uchwale budżetowej w załączniku ,,Plan zadań inwestycyjnych i 
wydatków  majątkowych  realizowanych  w  2008  roku  przez  Gminę  Celestynów”- 
zaktualizowany załącznik Nr 1 stanowi integralną część do niniejszej uchwały.
Dodaje się paragraf 9 w brzmieniu:
Dokonuje  się  zmian  w  uchwale  budżetowej  w  załączniku  ,,Wydatki  na  wieloletnie 
programy  inwestycyjne  realizowane  w  latach  2008-2010  przez  Gminę  Celestynów-
zaktualizowany w zał. Nr 2, który stanowi integralną część do niniejszej uchwały.

Radny  Witold  Kwiatkowski  powiedział,  że  w  trakcie  roku  budżetowego  inicjatywa 
uchwałodawcza  w  sprawie  zmiany  budżetu  przysługuje  tylko  i  wyłącznie  Wójtowi.  Od 
decyzji Wójta zależy czy przyjmie poprawkę, którą zgłosił Radny Robert Wicik jako swoją 
autopoprawkę do projektu Nr 2. 

Pan Mecenas powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmian budżetu przygotowuje tylko 
i wyłącznie Wójt. Ta poprawka może być wprowadzona autopoprawką.

Wójt powiedział, że przygotował oddzielny projekt uchwały w tej sprawie, który Radni nie 
przyjęli do porządku obrad. Zobowiązał się, że ten projekt uchwały wróci jeszcze raz do 
Wysokiej Rady.

Pani Dyrektor Gospodarki  Komunalnej Magdalena Łukomska poinformowała, że Zakład 
przygotowuje  dokument,  który  będzie  Radnym  przedłożony  na  koniec  lipca,  początek 
sierpnia 
Jest to wieloletni program rozwoju sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. 

Pan  Rak  poinformował,  że  jest  art.  173  ustęp  3  ustawy  o  finansach  publicznych,  na 
podstawie którego Rada ma prawo zgłaszać poprawki pod warunkiem, że nie zwiększają 
one deficytu budżetowego.

Radny Robert Wicik potwierdził zgłoszoną poprawkę.

Poprawka została przyjęta 10 głosami za, przy 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym.

Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie  dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta 11 głosami za, przy 1 przeciwnym.

Ad. pkt 3.ppkt 8
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie na rok 
2008 (projekt Nr 3).



Pani Skarbnik Elżbieta Jaskulska powiedziała, że projekt tej uchwały wynika ze zmian w 
Dziale 921. Jest to zmiana w zakresie wydatków bieżących.

Radny Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja głosowała o pozytywne zaopiniowanie 
tego projektu.

Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem uchwały  w 
sprawie  dokonania zmian w budżecie na rok 2008 (projekt Nr 3).

Uchwała została podjęta 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad. pkt 4.
Stanowisko Rady Gminy w sprawie  braku współpracy Wójta  Stefana  Traczyka  z 
Radą Gminy Celestynów.

Radny Piotr  Rosłoniec  odczytał  Stanowisko Rady Gminy w sprawie  braku współpracy 
Wójta Stefana Traczyka z Radą Gminy Celestynów. ( Stanowisko to stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

Wójt powiedział, że zarówno on jaki i Radni mają mandat po to, aby pracować dla dobra 
społeczeństwa. Komisje powinny odbywać się w godzinach pracy Urzędu a nie późno w 
nocy. 

Stanowisko Rady Gminy zostało przyjęte 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad. pkt 5.
Stanowisko w sprawie nienależytego wykonywania obowiązków przez Wójta Stefana 
Traczyka.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec odczytała Stanowisko Rady Gminy w sprawie 
nienależytego wykonywania obowiązków przez Wójta Stefana Traczyka. ( Stanowisko to 
stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik powiedział, że w maju Dyrektor Przedszkola 
Samorządowego Pani Ilona Zawada- Kurdej oraz Rada Pedagogiczna Przedszkola złożyli 
skargę  na  działania  Wójta  Stefana  Traczyka.  Skarga  dotyczyła  nieodpowiadania  na 
korespondencje związaną z problemem rekrutacji do przedszkola. Wojewoda odpisał ,iż 
stosownie do art. 231 w związku z art. 229 pkt 3 k.p.a. przekazuje skargę do rozpatrzenia 
zgodnie  z  właściwością  do  Rady  Gminy.  O  sposobie  rozpatrzenia  skargi  proszę 
powiadomić bezpośrednio zainteresowanych, stosownie do art. 237 k.p.a.

Wójt powiedział, że ta sprawa jest zaniedbana od paru lat. 

Stanowisko Rady Gminy zostało przyjęte 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad.pkt 6.
Dyskusja nad problemem rekrutacji w Przedszkolu Samorządowym w Celestynowie.

Radna  Agata  Stefanowska  powiedziała,  że  Komisja  postanowiła  wysłać  wnioski  do 
Wojewody  z  prośbą  o  opinię  prawną,  ponieważ  od  początku  były  wątpliwości  co  do 
zgodności z prawem działań podejmowanych przez Wójta. 17 czerwca wpłynęło pismo od 
Wojewody  Mazowieckiego,  w  którym  poinformował  o  stwierdzeniu  nieważności 



Zarządzenia Nr 13 i Nr 25 Wójta Stefana Traczyka. Zgodnie z art 14. a ustawy o systemie 
Oświaty ustalenie sieci prowadzonych przez Gminę Publicznych Przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w Szkołach Podstawowych należy do kompetencji Rady Gminy. Porosiła o 
przedstawienie propozycji rozwiązania tego problemu.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec odczytała pismo skierowane do Rady Gminy w dniu 
25  czerwca  2008  roku,  w  którym   Dyrektor  oraz  Rada  Pedagogiczna  Przedszkola 
Samorządowego  w  Celestynowie  dziękują  Radzie  Gminy  w  tym  szczególnie 
przewodniczącemu  rady  B.  Wójcikowi  oraz  przewodniczącej  kom.  Oświaty  A 
Stefanowskiej.  za  wnikliwe  wsłuchanie  się  w  problemy  funkcjonowania  placówki  oraz 
problemy pracownicze.

Pani  Magdalena  Przybysz  powiedziała,  że  nie  jest  tak,  że  rekrutacja  do  przedszkola 
została zakończona. Nadal nie zostały rozpatrzone odwołania. Wyraziła wątpliwości, czy 
jej dziecko od września będzie chodziło do Przedszkola Samorządowego w Celestynowie 
oraz kiedy zakończy się rekrutacja do przedszkola.

Pani Teresa Wójcik powiedziała, że cieszy się, iż na sali jest zarówno wójt jak również 
pracownicy merytoryczni. Spotkania odbywały się wielokrotnie i wciąż kogoś brakowało. 
Opisała jak przebiegał proces rozpatrywania odwołań rodziców. Pani Wicewójt poleciła, 
aby  odwołania   gromadzić  w  przedszkolu,  a  później  zbierze  się  Komisja  pod 
przewodnictwem Pani Wicewójt i je rozpatrzy. Po czym Pani Wicewójt powiedziała, że do 
niej żadne odwołania nie wpłynęły i nie może ich rozpatrzyć.

Radny Piotr Rosłoniec zaproponował Wójtowi, aby przyznał się do błędu i ustalił  jakieś 
stanowisko z Radą Pedagogiczną i Rodzicami. 

Pan  Naczelnik  Izabela  Marlena  Hadaś  odczytała  pismo  z  Ministerstwa  Edukacji 
Narodowej,  z którego wynika, że zgodnie z art.  5 ustęp 5 ustawy o Systemie Oświaty 
zakładanie  i  prowadzenie  przedszkoli  należy  do  zadań  własnych  Gminy.  Jednostka 
samorządu terytorialnego zakładając przedszkole podpisuje akt założycielski oraz nadaje 
pierwszy Statut. Statut jest najważniejszym aktem prawnym danej placówki, który określa 
między  innymi  cele  i  zadania  przedszkola  wynikające  z  przepisów  prawa.  Zgodnie  z 
paragrafem  16  ustęp  3  Rozporządzenia  w  sprawie  ramowych  statutów  publicznego 
przedszkola  statut  przedszkola  musi  określać  szczegółowe  zasady  rekrutacji  do 
przedszkola oraz ich prawa i obowiązki. Natomiast kryteria dotyczące przyjmowania dzieci 
do  przedszkola  i  oddziału  przedszkolnego  zorganizowanego  w  Szkole  Podstawowej 
zostały wskazane w paragrafie 2 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z 
dnia 20 lutego w sprawie warunków i trybów przyjmowania uczniów do Szkół Publicznych 
oraz przechodzenia z  jednych typów szkół  do innych.  Są one kryteriami  nadrzędnymi. 
Natomiast  kryteria dodatkowe ustala organ prowadzący daną placówkę w tym wypadku 
Wójt. Art 5 c ustawy o systemie oświaty mówi o tym jakie są kompetencje Rady Gminy, 
Wójta, burmistrza, Zarządu Powiatu, itd., Na podstawie art. 60 ustęp 3 o Systemie Oświaty 
Kurator  Oświaty  może  uchylić  Statut  Oświaty  Placówki  Publicznej  i  jego  niektóre 
postanowienia jeżeli są sprzeczne z prawem. Do publicznego przedszkola nie może być 
prowadzona  rekrutacja  na  zasadzie  losowania.  Zasada  kontynuacji  dziecka  do 
przedszkola  może być  dodatkowym  kryterium,  ale  nie  priorytetowym,  ustalonym przez 
Organ prowadzący. Wykonywanie pracy przez obojga rodziców może być dodatkowym, 
ale nie nadrzędnym kryterium przyjęcia dziecka do przedszkola. Regulamin rekrutacji nie 
może być sprzeczny ze Statutem. Komisja. Pani Hadaś poinformowała ponadto, że brak 
jest  uchwały  Rady  Gminy  o  zerówkach  we  wszystkich  Szkołach  Gminy  Celestynów. 
Porzedni Wójt swoją własną decyzją przeniósł zerówki do Szkół Podstawowych.



Pani  Wicewójt  Olga  Osiak-Targowska  poinformowała,  że  jest  po  konsultacjach  z 
Kuratorem Oświaty i Mecenasem i działanie Wójta było działaniem zastępczym dlatego, 
że Pani Dyrektor w dniu, w którym powinna się odbyć rekrutacja była chora. Ponieważ 
zastępca  Dyrektora  w  tym  czasie  także  była  chora,  powierzyliśmy  obowiązki  dyr. 
przedszkola Pani Teresie Wójcik, która odmówiła przeprowadzenia rekrutacji. 10 miejsc w 
przedszkolu jest do tej pory wolne. Wróciła Pani Dyrektor i w tej chwili przyjęcie dzieci do 
przedszkola na wolne miejsca jest to wyłączna kompetencja Pani Dyrektor. Do naszych 
przedszkoli wpłynęło 182 podania, miejsc organizacyjnych jest 183.

Pan Artur  Kubajek  jako  rodzic  zapytał,  dlaczego dzisiaj  zamiast  rozwiązywać  problem 
szuka  się  winnych  zaistniałej  sytuacji,  wskazując  głównie  dyr.  przedszkola.  Jest 
orędownikiem  przeniesienia  zerówek  do  szkoły  ale  na  zdrowych  zasadach,  po 
wcześniejszych  konsultacjach  z  rodzicami  i  zapewnieniu  dzieciom  odpowiednich 
warunków.

Pani dyrektor przedszkola I.  Zawada Kurdej zapytała, co stało się z projektem arkusza 
organizacyjnego, który złożyła  w urzędzie gminy we właściwym terminie i  dlaczego do 
przedszkola powrócił inny arkusz, bez podpisu dyrektora. 

Pani  Magdalena  Przybysz  zapytała  jak  będzie  wyglądał  los  przedszkola  w  dniu  1 
września. 

Przewodniczacy  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  powiedział,  że  można  by  w  najbliższym 
czasie  zorganizować  spotkanie  wszystkich  zainteresowanych  problemem  rekrutacji. 
Zaproponował  Wójtowi  wystosowanie  do  Pani  Dyrektor  pisma  następującej  treści:  ,,Z 
powodu uchylenia przez Wojewodę Zarządzeń Wójta Nr 13 i Nr 25/08 proszę o dokonanie 
rekrutacji na zasadach obowiązujących przed wydaniem powyższych Zarządzeń.”

Wójt nie odniósł się do złożonej propozycji.

Ad.pkt 7.
 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Wójt  powiedział,  że  poprosił  Pana Gawrylika,  aby zrobił  krótkie  zestawienie pytań  i  w 
miare możliwości odpowiedział na nie.

Pan Marcin Gawrylik powiedziałał, że odpowie na część pytań. Na resztę w ustawowym 
terminie będzie odpowiedz na piśmie:

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Macieja Nowickiego.
  1.  dotycząca  prawa  udziału  w charakterze  obserwatora  –  odpowiedz  wraz  z  opinią 
prawną zostanie udzielona na piśmie.

2. dotycząca  liczby  miesięcy  przepracowanych  przez  Naczelnik  Wydziału  Oświaty 
Kultury  i  Sportu  –  Wójt  nie  może  udzielić  takiej  informacji,  bo  to  jest  sprawa 
kadrowa i personalna Pani Hadaś.

3. dotycząca podpisywania dokumentów przez Wójta.  -  Wójt ma świadomość jakie 
dokumenty  podpisuje  i  czyni  to  po  parafowaniu  dokumentu  przez  pracownika 
merytorycznego.

4. dotycząca oprogramowania w Urzędzie.- odpowiedz zostanie udzielona na piśmie.
5. dotycząca pieczęci Dyr. Urzędu Gminy. - była pomyłka w pieczęci.
6. dotycząca członkostwa Pana Wójta w partii politycznej. - Pan Wójt jest członkiem 



Prawa i  Sprawiedliwości  od  3 miesięcy.  Pan Dyrektor  Zaboklicki  zwrócił  się  do 
Wojta z podaniem o rozwiązanie umowy o pracę za porozumieniem stron.

7. dotyczy powiadomienia przez Wójta organów ścigania o zagrożeniu zdrowia i życia 
ze strony mieszkańców. - Wójt nie powiadomił organów ścigania.

Odpowiedzi na interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej:
Pani  Radna  Agata  Sfefanowska  otrzyma  odpowiedzi  na  piśmie  na  wszystkie  swoje 
interpelacje.

Odpowiedzi na interpelacje  Radnego Piotra Rosłońca
1. dotycząca konkursu na Dyrektora Szkoły w Regucie.- ogłoszenie o konkursie na 

Dyrektora Szkoły w Regucie poszło w tej chwili do prasy. 3 lipca ma się ukazać w 
Tygodniku Regionalnym.

2. dotycząca  osoby,  która  pełni  funkcję  Dyrektora  w  Regucie.-  Pełniącą  funkcję 
Dyrektora w Regucie jest Pani Grażyna Fic. Na podstawie powołania Pana Wójta 
Stefana Traczyka.  Od kiedy pełni  tą funkcję  -  odpowiedz zostanie  udzielona na 
piśmie.

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego
1. dotycząca budowy kanalizacji na ulicy Prusa, Radzińska, Sucharskiego, Wesoła – 

Pani Dyrektor Łukomska nie jest w stanie odpowiedzieć w sposób rzetelny na to 
pytanie. Odpowiedz zostanie udzielona na piśmie.

Na pozostałe interpelacje odpowiedz zostanie udzielona na piśmie.

Odpowiedz na interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:
1.dotycząca  budowy  bieżni  i  boiska  w  Starej  Wsi.  -  Pani  Wicewójt  powiedziała,  że 
wszystkie oferty przetargowe przekraczały pieniądze jakie są przeznaczone na ten cel w 
budżecie.  W najbliższych  dniach będzie ogłoszony kolejny przetarg.  Inwestycja  będzie 
realizowana dwuetapowo w tym i następnym roku.

Na pozostałe interpelacje odpowiedz zostanie udzielona na piśmie.

Ad.pkt 8.
Sprawozdanie wójta  z działalności w okresie między sesjami.

Przewodniczacy Rady Bogdan Wójcik poinformował, że Sprawozdanie Radni otrzymali.
     
Ad.pkt 9
Sprawozdanie wójta ze stanu realizacji inwestycji gminnych.

Wójt powiedział, że jest w formie papierowej.

Ad.pkt 10
Sprawy różne.

Radny Tadeusz Foriańczyk  poinformował,  że stan dróg po kanalizacji  w Pogorzeli  jest 
fatalny. Kto z Urzędu Gminy zajmuje się nadzorem nad poprawieniem tych dróg. Obawia 
się,  że  koszty  związane  z  naprawą  dróg  poniesie  zamiast  wykonawcy  Gmina. 
Poinformował, że chciałby uczestniczyć w Komisji odbiorczej tej inwestycji.

Pani  Dyrektor  Magdalena  Łukomska  poinformowała,  że  jest  w  tej  Komisji  i  były  już 
pierwsze rozmowy z wykonawcą.



Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec odczytała pismo skierowane do Przewodniczącego 
Rady Bogdana Wójcika od  Pana Bartnickiego dotyczące  inwestycji  w Gminie  Podbiel.
( pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Pani Skarbnik Elżbieta Jaskulska wnioskowała o rozszerzenie uzsadnienia do Uchwały 
Rady Gminy Celestynów Nr 109/08 z dnia 8 maja 2008 roku o zdanie:,, Powyższe zadanie 
inwestycyjne  zapisane  jest  w  Załączniku  3  do   Uchwały  Rady  Gminy  Celestynów  Nr 
105/08 z dnia  8  maja 2008 roku pod tytułem:,,Plan  zadań inwestycyjnych  i  wydatków 
majątkowych realizowanych w 2008 roku przez Gminę Celestynów „ na stronie 1 w dziale 
600 rozdziale 60014 jako ,,Udział w inwestycji powiatowej, remont ul. Wojska Polskiego i 
ul. Kolejowej, ul. Obrońców Pokoju''.

Przez aklamację wniosek został przyjęty.

Ad.pkt 11
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczacy Rady Gminy Bogdan Wójcik zamknął obrady.

Czas Sesji: 5h:16.

Sporządziła Katarzyna Świderska

                                                                                             Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                  
                                                                                                         Bogdan Wójcik


